
Protokół z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych z dnia 25 listopada 2024 roku 
 

W posiedzeniu wzięli udział członkowie komisji wg załączonej listy obecności oraz Wójt 

Gminy – p. Roman Trzęsimiech, Skarbnik Gminy – p. Agnieszka Kostyk 

 

Temat posiedzenia:  

1. Analiza wniosków złożonych do budżetu Gminy na rok 2025. 

2. Omówienie projektu budżetu Gminy na rok 2025 oraz projektu WPF na lata 2025-2029. 

3. Wolne głosy i wnioski. 

4. Zakończenie. 

 

Całość posiedzenia poświęcona była analizie wniosków do budżetu Gminy na 2025 rok, a 

także omówieniu projektu budżetu na 2025 rok i wieloletniej prognozy finansowej na lata 

2025-2029. 

 

Ad. 1 

Na początku Pani Skarbnik przedstawiła wnioski do budżetu, wskazała, które z 

nich zostały ujęte w projekcie budżetu na 2025. 

 

Radni wraz z Wójtem i Skarbnikiem podjęli dyskusję nad każdym z wniosków.  

 

Ad. 2  

Pani Skarbnik wspólnie z Panem Wójtem omówili projekt budżetu na 2025, szczególnie 

obszary, którymi merytorycznie zajmuje się Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych, a także wieloletnią prognozę finansową na lata 2025-2029. 

 

Radni wraz z Wójtem i Skarbnikiem podjęli dyskusję na temat budżetu i WPFu.  

 

W wyniku dyskusji Komisja jednogłośnie wypracowała propozycje zmian do projektu 

budżetu, tj.  

- dział 754 rozdział 75412 – podnieść ekwiwalent dla członków OSP o 2,00 zł na godzinę, 

- dział 926 rozdział 92605 pafagraf 2360 – podnieść dotację do kwoty 90 000,00 zł 

-  dział 926 rozdział 92605 pafagraf 2820 – podnieść dotację do kwoty 100 000,00 zł 

- dział 921 rozdziały 92109 i 92116 – zmniejszyć wydatki o kwotę 30 000,00 zł 

 

Ad. 3 

W wolnych głosach i wnioskach Pan Wójt poinformował członków Komisji o zagadnieniach, 

które znajdą się w programie najbliższej sesji. 



Radni wraz z Wójtem podjęli dyskusję na każdy wymieniony temat.  

 

Ad. 4 

Przewodniczący Komisji Henryk Szrama podziękował wszystkim za przybycie i zamknął 

posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował: Adrian Miler 

 

 

 

 


